



# VENTURE LEAP

## Job description

Job Title	Frontend Engineer
Valid from	01.01.2025
Department	Tech
Location	Berlin
Reports to	Head of Development
Type of position	Full-time, part-time
Key Responsibilities	<ul style="list-style-type: none"><li>• You are responsible for the technological development and maintenance of our frontend tech stack</li><li>• You support your colleagues in the frontend with your know-how and help them to become better</li><li>• You collaborate in building and maintaining our roadmap and strategy</li><li>• You ensure stable application performance across devices</li><li>• You enjoy cooperating with your back-end colleagues</li><li>• You are willing to introduce new technologies and improving development processes to deliver first-class digital products based on our LEAP.one platform</li></ul>
Requirements	<ul style="list-style-type: none"><li>• You gathered 4+ years of working experience with product development practices, including software testing (e.g. unit testing, regression testing)</li></ul>

	<ul style="list-style-type: none"><li>• You having 1+ years experience leading a team is a plus</li><li>• You show provable record of mastering front-end challenges of web applications (using Vanilla JavaScript and/or TypeScript frameworks, React.js, Angular)</li><li>• You possess strong HTML/CSS skills; BEM; REST API consumption</li><li>• You have a bias for action and ownership as well as the drive to learn and share your knowledge with the team</li><li>• Our Mission: Digital Products - Done Right - does it resonate with you?</li><li>• You communicate very well in English, both written and spoken</li><li>• You are currently based in Berlin or willing to relocate</li></ul>
--	--

### **Front End Lead (m/f/x)**

Your mission:

Let's do this! As a Frontend Lead (m/f/x), how will you be a game changer?

- You will be in charge of our Frontend strategy implementation and leading the Frontend Development Team.
    - You are responsible for the technological development and maintenance of our frontend tech stack
    - You support your colleagues in the frontend with your know-how and help them to become better
    - You collaborate in building and maintaining our roadmap and strategy
    - You ensure stable application performance across devices
    - You enjoy cooperating with your back-end colleagues
    - You are willing to introduce new technologies and improving development processes to deliver first-class digital products based on our LEAP.one platform
-

Your profile:

Do more with the knowledge you've worked hard to acquire and the passion you have:

- You have a Bachelors or Masters degree in Computer Science, Engineering, Mathematics, Physics or related/relevant technical field
- You gathered 4+ years of working experience with product development practices, including software testing (e.g. unit testing, regression testing)
- You having 1+ years experience leading a team is a plus
- You show provable record of mastering front-end challenges of web applications (using Vanilla JavaScript and/or TypeScript frameworks, React.js, Angular)
- You possess strong HTML/CSS skills; BEM; REST API consumption
- You have a bias for action and ownership as well as the drive to learn and share your knowledge with the team
- Our Mission: Digital Products - Done Right - does it resonate with you?
- You communicate very well in English, both written and spoken
- You are currently based in Berlin or willing to relocate

---

Why us?

As we work to develop digital health solutions for our clients, we also work to care for our teammates' growth and well being.

- We promote a highly entrepreneurial environment where everyone has ownership and freedom to move towards our ambitious goals while getting strong enablement from the founders
- We have flat hierarchies that enable creative ideas and unconventional approaches
- We celebrate diversity of perspective and an inclusive workplace that welcomes people from all different backgrounds
- We offer constant learning and progress of your knowledge through weekly tech talks and company supported Udemy, Coursera, etc. courses

- We have an onboarding program with individual training plans for a great start in your new position. We make sure your working environment is safe and comfortable
- We are proud of our open and international company culture with 15+ different nationalities. We enjoy celebrating together at regular team events
- We have a hybrid work model – we work together in our office in the heart of Charlottenburg
- We offer a discount for BVG–ticket and Urban Sports Club membership
- Enjoy 28 days of paid leave

---

Are you up for the challenge? Let's change the world of digital products together and provide entrepreneurs and innovators with the best digital products out there! We look forward to receiving your application documents – simply upload your CV and other documents that you think are relevant to the position.

*Venture Leap GmbH is an equal opportunities employer. It is our commitment that every qualified person will be evaluated according to skills regardless of age, gender, identity, ethnicity, sexual orientation, disability status or religion.*

### **Front End Lead (m/w/d)**

Über Venture Leap

Wir sind ein Team von erfahrenen Unternehmern und Entwicklern, die Spaß daran haben, gemeinsam neue Dinge zu entwickeln. Wir helfen unseren Kunden bei der Umsetzung von datensensitiven digitalen Anwendungen. Unsere Kunden reichen von Start-ups bis hin zu etablierten Unternehmen aus allen Branchen, insbesondere GovTech und HealthTech. Zu unserem Produkt- und Kundenportfolio gehören Civic (<https://civic.de>) und GovMind (<https://govmind.tech>). Zu diesem Zweck nutzen wir unsere maßgeschneiderte API-first-Plattform LEAP.one.

### **Deine Mission:**

Let's do this! Wie wirst Du als Frontend Lead (m/w/x) ein Game Changer sein?

- Sie sind verantwortlich für die Umsetzung unserer Frontend-Strategie und leiten das Frontend Development Team.
- Du bist verantwortlich für die technologische Entwicklung und Pflege unseres Frontend Tech Stacks
- Du unterstützt Deine Kollegen im Frontend mit Deinem Know-how und hilfst ihnen, besser zu werden
- Du arbeitest bei der Erstellung und Pflege unserer Roadmap und Strategie mit
- Du sorgst für eine stabile Anwendungsperformance auf allen Geräten
- Du hast Spaß an der Zusammenarbeit mit Ihren Backend-Kollegen
- Du bist bereit, neue Technologien einzuführen und Entwicklungsprozesse zu verbessern, um erstklassige digitale Produkte auf Basis unserer LEAP.one Plattform zu liefern

### **Dein Profil:**

Mache mehr aus Deinem Wissen, das Du hart erarbeitet hast, und Deine Leidenschaft:

- Du hast einen Bachelor- oder Master-Abschluss in Informatik, Ingenieurwesen, Mathematik, Physik oder einem verwandten/relevanten technischen Bereich
- Du hast mehr als 4 Jahre Berufserfahrung in der Produktentwicklung, einschließlich Softwaretests (z. B. Unit-Tests, Regressionstests)
- Du hast mehr als 1 Jahr Erfahrung in der Leitung eines Teams ist ein Plus
- Du hast nachweislich Front-End-Herausforderungen von Webanwendungen gemeistert (mit Vanilla JavaScript und/oder TypeScript-Frameworks, React.js, Angular)
- Du verfügst über gute HTML/CSS-Kenntnisse; BEM; REST API-Konsum
- Du hast einen Hang zum Handeln und zur Eigenverantwortung sowie den Willen, zu lernen und Dein Wissen mit dem Team zu teilen
- Unsere Mission: Digital Products - Done Right - passt das zu Dir?
- Du kommunizierst sehr gut in Englisch, sowohl in Wort als auch in Schrift
- Du lebst derzeit in Berlin oder bist bereit, umzuziehen

### **Warum wir?**

Während wir daran arbeiten, digitale Gesundheitslösungen für unsere Kunden zu entwickeln, kümmern wir uns auch um das Wachstum und Wohlergehen unserer Mitarbeiter.

- Wir fördern ein hochgradig unternehmerisches Umfeld, in dem jeder die Freiheit hat, sich für unsere ehrgeizigen Ziele einzusetzen und dabei von den Gründern stark unterstützt wird.

- Wir haben flache Hierarchien, die kreative Ideen und unkonventionelle Ansätze ermöglichen.
- Wir schätzen die Vielfalt der Perspektiven und einen integrativen Arbeitsplatz, der Menschen mit unterschiedlichem Hintergrund willkommen heißt.
- Wir bieten ständiges Lernen und Wissenserweiterung durch wöchentliche Tech-Talks und vom Unternehmen unterstützte Udemy-, Coursera- usw. Kurse
- Wir haben ein Onboarding-Programm mit individuellen Trainingsplänen für einen guten Start in Ihrer neuen Position. Wir sorgen dafür, dass Deine Arbeitsumgebung sicher und angenehm ist
- Wir sind stolz auf unsere offene und internationale Unternehmenskultur mit über 15 verschiedenen Nationalitäten. Wir genießen es, bei regelmäßigen Team-Events gemeinsam zu feiern.
- Wir haben ein hybrides Arbeitsmodell - wir arbeiten gemeinsam in unserem Büro im Herzen von Charlottenburg
- Wir bieten einen Rabatt auf das BVG & Deutschland-Ticket und die Mitgliedschaft im Urban Sports Club.
- Genieße 25 Tage bezahlten Urlaub

Du bist bereit für diese Herausforderung? Lass uns gemeinsam die Welt der digitalen Produkte verändern und Unternehmern und Innovatoren die besten digitalen Produkte zur Verfügung stellen, die es gibt! Wir freuen uns auf Deine Bewerbungsunterlagen - lade einfach Deinen Lebenslauf und weitere Dokumente, die Du für die Stelle für relevant hältst, hoch.

*Die Venture Leap GmbH ist ein Arbeitgeber der Chancengleichheit. Wir verpflichten uns, jede qualifizierte Person nach ihren Fähigkeiten zu beurteilen, unabhängig von Alter, Geschlecht, Identität, ethnischer Zugehörigkeit, sexueller Orientierung, Behinderung oder Religion.*